

<b>ELIGIBILITY CRITERIA:</b>	<b>الشروط:</b>
<ol style="list-style-type: none"> <li>1. Saudi Nationals only.</li> <li>2. Minimum age: 18 years.</li> <li>3. Maximum age of 60 for males and 58 for females at time of loan maturity. For armed forces personnel, maximum age would depend on rank / position held.</li> <li>4. Basic Salary of at least SAR 5,000 per month.</li> <li>5. Gross salary not less than SAR 6500 for the Military sector personnel.</li> <li>6. Working for an employer included in the Bank's pre-approved list.</li> <li>7. Must have a Salary Account.</li> <li>8. Minimum length of service: 3 months.</li> <li>9. Debt Burden Ratio: Not to exceed 33%.</li> </ol>	<ol style="list-style-type: none"> <li>1. المواطنين السعوديين.</li> <li>2. أن لا يقل العمر عن 18 عاماً.</li> <li>3. أن لا يزيد العمر عن 60 عاماً للرجال و 58 للسيدات عند الإنتهاء من تسديد التمويل. وبالنسبة ، للعسكريين، يتم تحديد أقصى سن للإقراض بناء على رتبة الشخص ووظيفته.</li> <li>4. أن لا يقل الراتب الأساسي الشهري عن 5,000 ريال.</li> <li>5. يجب أن لا يقل الراتب الإجمالي للعسكريين عن 6,500 ريال.</li> <li>6. أن يكون موظفاً على رأس عمله لدى الجهات المعتمدة من قبل البنك.</li> <li>7. يجب أن يكون لديه حساب راتب.</li> <li>8. أن لا تقل مدة الخدمة في الوظيفة الحالية عن 3 أشهر.</li> <li>9. يجب أن لا تزيد نسبة الإستقطاع من الراتب عن 33%.</li> </ol>